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Επι κοντώ 
µε δριµύ 
κατηγορώ Ο ∆ηµήτρης Κυτέας, που είναι προπονητής του 
Κώστα Φιλιππίδη, καλεί την Πολιτεία να επιλύσει 
τα µεγάλα προβλήµατα του ελληνικού αθλητισµού 

Από τον , - 
Γιάννη Μαραζιώτη 
gmaraziotis@espressonews.gr 

νας από τους σηµαντικότερους 
ανθρώπους πίσω 

από την επιτυχηµένη πο-. 
ρεία του Κώστα Φιλιππίδη 

τα τελευταία χρόνια 
(µε αποκορύφωµα την κατάκτηση 
του χρυσού µεταλλίου την προηγούµενη 

εβδοµάδα στο Σόποτ, στο Παγκόσµιο 
Πρωτάθληµα Κλειστού Στίβου) 

αναµφίβολα είναι ο προπονητής 
του,ο ∆ηµήτρης Κυτέας. 
Ο ίδιος µίλησε στην «Espresso 

της Κυριακής» και αναφέρθηκε 
στην επιτυχία του Ελληνα πρωταθλητή, 

αλλά και στις δυσκολίες που 
αντιµετωπίζει ο αθλητισµός στη χώρα 

µας. 

S Πόσα χρόνια είοτε µαζί µε τον 
Κώστα; 

∆εκαπέντε. Από την πρώτη µέρα που 
ξεκίνησε κλασικό αθλητισµό στον 
Πανελλήνιο. 

Πρώην πρωταθλητής στο αγώνισµα 
κι εσείς, είστε ο ιδανικός 

άγθρωπυς για να περιγράψει τον 
βαθµό δυσκολίας τη ς επιτυχίας τον 
Κώστα... 
Αυτό που κατάφερε είναι δύσκολο, 

λόγω των συνθηκών µε τις οποίες 
δουλεύουµε. ∆εν έχουµε τις συνθήκες 

ενός Αγγλου, Γ άλλου, Γερ µανού 
αθλητή κ.λπ. 

Εµείς είµαστε αναγκασµένοι να 
προπονούµαστε σε ένα κρύο στάδιο, 

σε εγκαταστάσεις που όταν 
βρέχει πληµµυρίζουν, χωρίς κλειστά 

γυµναστήρια αξιόπιστα για να 
δηµιουργήσουν τις προϋποθέσεις 
µεγάλων αθλητών. Ολα αυτά µα 
αναγκάζουν να ταξιδεύουµε συνεχώς 

στο εξωτερικό κάνοντας µεγάλάέξοδα. 

Περιµένατε ότι θα ερχόταν κάποια 
στιγµή η επιτυχία ενός χρυσού 

σε Παγκόσµιο; 
Και αργήσαµε κιόλας! Αλλά αυτό 
καθυστέρησε, γιατί µας... αργήσανε. 

To ταλέντο είναι µια λέξη που δεν 

ταιριάζει στον Κώστα. Ο Κώστας είναι 
πρωταθλητής. ∆ουλεύει σκληρά 

και έχει πλήρη επίγνωση όλων όσων 
συµβαίνουν. Γ i' αυτό άλλωστε σπουδάζει 

και δεν αφήνει τα µάθήµατά 
του. Οταν σταµατήσει την καριέρα 
του, οι πολιτικοί θα τον ξεχάσουν, 
µόνο ο κόσµος και η κοινωνία θα 
τον θυµάται και θα τον αγαπάει 

0 Πιστεύω ότι πλέον θα αισθάνεστε 
κι εσείς, όπως και ο Κώστας, 

δικαιωµένος ύστερα από όλα αυτά 
τα χρόνια προσπάθειας... 
Οχι, δεν αισθανόµαστε πως δικαιωθήκαµε 

από κάτι. Κάνουµε αυτό 
που κάνουµε, επιλέξαµε κάποια 

πράγµατα, µας βγήκαν και αυτό 
ήταν. Ο Κώστας πάντοτε πλέον θα 
συγκαταλέγεται στους καλύτερους 
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τουκοσµου. 
? Πόσο δύσκολο είναι να επα,ναI' 

ληφθεί από αθλητές µας µια τέτοια 
ΐΜ,χνχία, δεδοµένων των συνθηκών 

στη χώρα; 
Αν θέλουµε να έχουµε υψηλό επίπεδο 

αθλητισµού, σαν αυτό του Κώστα, 
θα πρέπει ή οι αθλητές µας να 

πάρουν τις ίδιες αποφάσεις που πήραµε 
εµείς ή η Πολιτεία να λύσει τα 

προβλήµατα για να δώσει τη δυνατότητα 
να έχουν οι αθλητές καλύτερες 

επιδόσεις. 
Οι αθλητές πρέπει να έχουν σάουνες, 

φυσικοθεραπευτήρια, γιατρούς, 
όλες δηλαδή τις απαραίτητες 

παροχές. Αλλά, δυστυχώς, δεν 
υπάρχει τίποτε από αυτά. H Ελλάδα 

στον αθλητισµό είναι ένα νεκροταφείο. 
∆εν λέω πως είµαι απογοη- 

ΒΠοια τα σχέδια και οι στόχοι 
για το µέλλον; 

Είναι πολύ µεγάλο το µέλλον ακόµα. 
Εχουµε δύο Ολυµπιάδες, παγκόσµια, 

πανευρωπαϊκά... Υγεία 
να έχουµε και ο Θεός βοηθός. Αν 
δεν έχεις πίστη στον Θεό, δεν προχωράς. 

Θ Πώς πανηγυρίσατε 
αντό το χρυσό 

µετάλλιο; 
To βράδυ βγήκαµε 

έξω και κεράσαµε 
κάποιους ανθρώ 

πους πίτσες και µπίρες, 
και µετά κοιµηθήκαµε. 

Ετσι, απλά 
πράγµατα. 
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